



Un milieu en héritage

Our Heritage, Our Home

**PROVINCE DE QUÉBEC
MRC DU HAUT-SAINT-FRANÇOIS
MUNICIPALITÉ DE BURY**

AVIS PUBLIC est par la présente donné par la soussignée, Karen Blouin, directrice générale et secrétaire-trésorière de la susdite municipalité, qu'une séance extraordinaire sera tenue le mercredi 12 décembre 2018, à 19h30, au Centre communautaire Manège militaire sis au 563, rue Main, à Bury, pour l'adoption des prévisions budgétaires de l'année 2019 et du programme triennal d'immobilisations 2018-2019-2020.

Les délibérations du Conseil et la période de questions, lors de cette séance, porteront exclusivement sur les prévisions budgétaires de l'exercice financier 2019.

Donné à Bury, ce 4^e jour du mois de décembre 2018.

Karen Blouin
Directrice générale et secrétaire-trésorière

.....

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned Director General and Secretary-Treasurer, Karen Blouin of said Municipality, that an extraordinary meeting will be held on Wednesday, December 12, 2018 at 7:30 p.m. at the Armoury Community Center situated at 563 Main Street in Bury, for the adoption of the 2019 budgetary forecast and 2018-2019-2020 triennial capital expenditures program.

The deliberations of Council and the question period, during this meeting, will pertain exclusively to the 2019 budgetary forecast.

Given in Bury this December 4, 2018

Karen Blouin
Director General and Secretary-Treasurer